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PROTOKÓŁ NR XVII/2012 
Z OBRAD XVII SESJI 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 
KADENCJI W LATACH 2010 – 2014 
odbytej w dniu 26 września 2012 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Nowym Tomyślu 
 

Ad.1. 

Otwarcie XVII sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotomyskiego Zbigniew Markowski o godzinie 

12.00 otworzył obrady XVII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego i powitał wszystkich 

obecnych, w szczególności Burmistrza Opalenicy Romana Maternika, Zastępcę Burmistrza 

Opalenicy Andrzeja Mainkę, Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek Piotra Długosza, radnych 

Rady Powiatu Nowotomyskiego, Starostę Nowotomyskiego, Wicestarostę, Skarbnika 

Powiatu, słuŜby mundurowe oraz kierowników poszczególnych wydziałów Starostwa i 

przedstawicieli mediów.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe na sali obecnych jest 17 radnych i stwierdził 

quorum. Nieobecni na sesji: radny Józef Ast i radna Renata Gruszka. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy są wnioski lub uwagi do porządku obrad XVII sesji.  

Starosta – Proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Nowy Tomyśl. Dotacja ta 

została juŜ ujęta w uchwale budŜetowej i temat ten był omawiany na wszystkich komisjach. 

Udzielamy pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 5.000,00 zł Gminie 

Nowy Tomyśl na zadanie pn.: „Remont zakrystii zabytkowego kościoła pw. NSPJ w Nowym 

Tomyślu”.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe w punkcie 11 porządku obrad nastąpił błąd 

pisarski i zmieniony zostaje tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu na projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu. W 

przekazanych materiałach tytuł projektu uchwały był poprawny. Przewodniczący 
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zaproponował, aby projekt uchwały zgłoszony przez Starostę został ujęty jako punkt 15a. 

Przewodniczący zapytał, czy są inne zgłoszenia do porządku obrad? Zgłoszeń nie było, 

wobec powyŜszego przystąpiono do głosowania. Przewodniczący zapytał, kto jest za 

przyjęciem zgłoszonych poprawek do porządku obrad?  

 „za” – 17 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła zgłoszone poprawki do 

porządku obrad XVII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego.  

Następnie Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzonymi zmianami.  

 „za” – 17 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła porządek obrad XVII sesji 

Rady Powiatu Nowotomyskiego.  

Porządek obrad XVII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Na salę obrad przybyła radna Renata Gruszka. 

Obecnych na sali jest 18 radnych. 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół z XVI sesji był wyłoŜony do wglądu w 

Wydziale Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego i zapytał czy do protokołu są 

uwagi. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego bez odczytywania. 

„za” – 18 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła protokół z XVI sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego. 
 

Ad.4. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe na jego ręce nie wpłynęła Ŝadna interpelacja i 

zapytał, czy ktoś z radnych chce teraz złoŜyć interpelację lub zapytanie?  

Radny Ireneusz Kozecki odczytał interpelację, którą następnie złoŜył na ręce 

Przewodniczącego. Interpelacja dotyczy stanowiska Starosty w sprawie udzielania przez 
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radcę prawnego zatrudnionego w Starostwie wyjaśnień i sporządzania opinii na potrzeby 

Rady Powiatu oraz wyjaśnienia zasad funkcjonowania Komisji Rewizyjnej.   

Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad.5. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał Starostę, czy do sprawozdania z działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym przekazanego radnym chciałby coś uzupełnić? 

Starosta odpowiedział, Ŝe do przedmiotowego sprawozdania nic nie wnosi.  

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty są pytania? Pytań nie było. 

Przewodniczący zamknął punkt 5. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6.  

Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu Nowotomyskiego za I półrocze 

2012 roku, informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022 za I półrocze 2012 roku oraz informacja o 

realizacji planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Nowym Tomyślu za I półrocze 2012 roku.  

Przewodniczący poprosił Skarbnika o zabranie głosu. 

Skarbnik  – Informację o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu sporządzono 

uwzględniając złoŜone sprawozdania opisowe przez jednostki budŜetowe do Zarządu 

Powiatu. Uchwała budŜetowa przewidywała realizację dochodów budŜetu powiatu w 

wysokości 57.335.222 zł, z tego dochody bieŜące w kwocie 49.390.648 zł oraz dochody 

majątkowe w kwocie 7.944.574 zł. Uchwała przewidywała takŜe realizację wydatków 

budŜetu powiatu w wysokości 52.454.976 zł, na które składają się wydatki bieŜące, tj. 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, dotacje, wydatki na obsługę długu oraz wydatki 

majątkowe. W okresie sprawozdawczym plan dochodów ulegał zmianom. Minister Finansów 

zawiadomił o zmianach wynikających z ustawy budŜetowej na rok 2012 i tak: zmniejszono o 

kwotę 112 zł część równowaŜącą subwencji ogólnej oraz zwiększono część oświatową 

subwencji ogólnej o kwotę 897.562 zł. Zmniejszono wpływy dochodów z tytułu udziału we 

wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych o kwotę 446.232 zł. Wojewoda 
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Wielkopolski zwiększył plan dotacji na zadania z zakresu administracji rządowej o kwotę 

119.594 zł. Zwiększony został plan dotacji celowej otrzymanej z budŜetu państwa na 

inwestycje i zakupy inwestycyjne własne powiatu o kwotę 434.147 zł. Gminy uchwaliły 

dotację celową na realizację zadań bieŜących wykonywanych na podstawie porozumień 

między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 14.283 zł. Zwiększono plan 

dotacji o kwotę 48.000 zł na dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem 

środków europejskich na wydatki bieŜące oraz inwestycyjne w kwocie 300.280 zł. Fundacja 

Polsko – Niemieckie Pojednanie z siedzibą w Warszawie przekazała kwotę 9.000 zł. Rada 

Powiatu Nowotomyskiego zwiększyła plan dochodów własnych o kwotę 40.603 zł. Plan 

dochodów po wprowadzonych zmianach stanowi kwotę 58.752.347 zł, wykonanie stanowi 

kwotę 27.921.856,43 zł tj. 47,52% planu. Realizacja dochodów bieŜących wynosi 55,06%, 

realizacja dochodów majątkowych wynosi 4,03% planu. Plan dotacji celowych na realizację 

zadań z zakresu administracji rządowej zwiększony został w tym okresie o kwotę 119.594 zł, 

a jego wykonanie przekracza 50%. JeŜeli chodzi o wykonanie wydatków budŜetowych 

wynosi ono 44,11% planu. Wykonanie wydatków bieŜących stanowi 50,50% planu, natomiast 

wykonanie wydatków majątkowych stanowi 4,09% planu. Wykonanie wydatków na zadania 

oświatowe wynosi 56,80%. NaleŜności wymagalne budŜetu wynoszą 125.803,27 zł. W 

stosunku do zalegających z dokonywaniem płatności prowadzone są windykacje. 

Zobowiązania Powiatu z tytułu kredytów na dzień 1 stycznia 2012r. wynosiły 17.125.742,32 

zł, natomiast na dzień 30 czerwca 2012r. wynosiły 14.688.363,62 zł. 

Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu Nowotomyskiego za I półrocze 

2012 roku stanowiący załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radna Maria Galas zapytała, na jakiego rodzaju koszty postępowania sądowego i 

prokuratorskiego, zwiększono w dziale 750, plan wydatków o kwotę 9.000,00 zł? 

Skarbnik  odpowiedział, Ŝe są to odszkodowania na rzecz osób fizycznych. 

Radna Maria Galas – Kogo to dotyczy, jakich spraw? 

Skarbnik  – Są to w większości przypadków odszkodowania za drogi wynikające z 

wyroków sądowych. 

Głowna księgowa Halina Kamińska dodała, Ŝe pozycja ta dotyczy równieŜ opłat 

sądowych związanych z windykacjami oraz opłat za nadanie klauzuli wykonalności.   
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Przewodniczący poprosił Skarbnika o przedstawienie informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022 za I 

półrocze 2012 roku. 

Skarbnik  – W I półroczu Rada Powiatu wprowadziła w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej następujące zmiany w planie budŜetowym: zwiększono dochody powiatu ogółem 

o kwotę 1.417.125,00 zł, zwiększono wydatki ogółem o kwotę 3.995.125,00 zł, zwiększono 

przychody budŜetu z tytułu kredytów na rok 2012 o kwotę 2.578.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zadania i wydatki inwestycyjne dla SP ZOZ w Nowym Tomyślu. Prognozowany stan 

zadłuŜenia na dzień 31 grudnia 2012 roku będzie wynosił 16.042.840,32 zł. Na dzień 30 

czerwca 2012 roku spłacono 2.437.378,70 zł zaciągniętych kredytów. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Powiatu według planu po zmianach na dzień 30 

czerwca 2012 roku zawiera przedsięwzięcia na łączną kwotę 771 837,00 zł. Przedsięwzięcia 

zostały podzielone na trzy grupy: bieŜące, majątkowe oraz umowy wieloletnie. 

Przedsięwzięcia majątkowe w bieŜącym roku budŜetowym nie występują. Pozostała część to 

przedsięwzięcia bieŜące oraz umowy wieloletnie. W 2012 roku plan umów wieloletnich 

wykonany został na poziomie 42,90%.  

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022 za I półrocze 2012 roku stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? 

Radny Ireneusz Kozecki – Na Komisji Zdrowia Skarbnik informował nas, Ŝe 

ostateczna spłata kredytu długoterminowego będzie rozłoŜona na dłuŜszy okres. Ile to będzie 

kosztowało budŜet powiatu?  

Skarbnik  odpowiedział, Ŝe przesunięcie spłaty czterech ostatnich rat kredytu nie 

spowoduje Ŝadnych dodatkowych kosztów, bo jesteśmy dla banku bardzo wiarygodnym 

partnerem.  

Przewodniczący poprosił dyrektora Nowaka o omówienie realizacji planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu za 

I półrocze 2012 roku.  

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Sytuacja finansowa w zakresie zobowiązań jest 

stabilna. Dzięki dotacji od Powiatu zobowiązania ogółem zmalały. JeŜeli chodzi o 

zobowiązania wymagalne, pomimo tego, Ŝe Zakład funkcjonował bez dodatkowych środków 

na Oddział Udarowy, sytuacja teŜ jest stabilna. JeŜeli chodzi o niedowykonania stanowią one 

kwotę 720.000 zł, ale sytuacja na dzień dzisiejszy przedstawia się juŜ inaczej. 
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Niedowykonanie w ZOL spowodowane jest zmianą sposobu wyceny za pacjenta. Umowy na 

poradnie podpisywaliśmy w lutym i na początku faktycznie wykorzystanie kontraktu było 

małe, ale na chwilę obecną wszystko się wyrównuje. Na udary i neurologię mamy otrzymać 

za nadwykonania kwotę 900.000 zł. Środki te mają być uruchomione po 1 października. 

Stanowi to ok. 50% wartości tych nadwykonań. 

Informacja o realizacji planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu za I półrocze 2012 roku stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? 

Radna Maria Galas – Czy w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym moŜna podjąć 

działania, aby Zakład nie przynosił strat i nie został w przyszłości zlikwidowany? MoŜe 

odpłatność pacjentów powinna być wyŜsza? 

Radny Przemysław Tramowski – Czy zobowiązania szpitala się powiększają, czy są 

na tym samym poziomie? 

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Zarówno zobowiązania wymagalne i 

zobowiązania ogółem są stabilne i nie wzrastają. JeŜeli chodzi o odpłatność w Zakładzie 

Opiekuńczo – Leczniczym, jest to uregulowane ustawowo. Wystąpiłem do Dyrektora WOW 

NFZ z wnioskiem o zmianę wyceny stawki dobowej z 80 zł na 120 zł. W ostatnich dwóch 

miesiącach dwukrotnie przekazywałem informację do Ministerstwa Zdrowia na temat sytuacji 

finansowej i obłoŜenia w Zakładzie Opiekuńczo – Leczniczym w Opalenicy. Podobne kroki 

podjęli równieŜ inni dyrektorzy szpitali.  

Przewodniczący zapytał, czy do Dyrektora są pytania? Pytań nie było. 

 

Ad. 7.  

Działania podjęte przez SP ZOZ w ramach nakreślonego przez audytora programu 

naprawczego. 

Przewodniczący poprosił dyrektora Nowaka o zabranie głosu. 

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Program naprawczy został opracowany na 

podstawie danych statystycznych za 2011 rok i I kwartał roku 2012. W tym czasie 

ograniczaliśmy przyjęcia pacjentów planowych, Ŝeby zahamować wzrost nadwykonań. Teraz 

sytuacja radykalnie się zmieniła. JeŜeli chodzi o zmniejszenie etatów wśród lekarzy, jeden 

lekarz odszedł, a w celu umniejszenia o 1,45 etatu, zmniejszyliśmy liczbę godzin pracy 

pozostałych lekarzy. Nie jest realizowany punkt dotyczący obniŜenia wynagrodzeń. Materiał 

ten będzie omawiany równieŜ na Komisji Zdrowia, której posiedzenie odbędzie się 3 
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października w Szpitalu. Chciałbym zaznaczyć, Ŝe jeŜeli nie otrzymamy kontraktu na udary i 

neurologię zwiększonego o 4 mln, tego programu nie będziemy w stanie zrealizować. 

Działania podjęte przez SP ZOZ w ramach nakreślonego przez audytora programu 

naprawczego stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radny Przemysław Tramowski – Rozumiem, Ŝe ten program jest materiałem do 

przemyśleń, a SP ZOZ realizuje swój własny program naprawczy odnosząc się tylko w 

niektórych punktach do programu naprawczego sporządzonego przez audytora. Czy w Pana 

programie naprawczym przewidział Pan zbilansowanie budŜetu szpitala do końca tego roku? 

 Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Zbilansowania budŜetu nie przewidziano ani w 

audycie ani w naszym programie naprawczym. Audyt przewiduje, Ŝe całkowite zbilansowanie 

nastąpi do 2017 roku.  

Radny Przemysław Tramowski – O ile wzrosną zobowiązania do końca roku? 

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Nasze działania zmierzają do tego, aby te 

zobowiązania nie wzrastały.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. 

 

Ad.8. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i formy informacji o przebiegu wykonania 

budŜetu Powiatu i informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe uchwała była omawiana przez Skarbnika na 

poszczególnych komisjach. Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad i 

formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu i informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

„za” – 17 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

jeden radny nie głosował 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podjęła Uchwałę Nr XVII/126/2012 w sprawie 

określenia zasad i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Powiatu i informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
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Ad.9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2012. 

Przewodniczący poprosił Skarbnika o omówienie zmian w budŜecie. 

O godzinie 12.50 salę obrad opuścił radny Paweł Wilkoszarski. 

Skarbnik  – Musieliśmy znaleźć środki na pokrycie wydatków w jednostkach 

oświatowych. W tym celu zwiększyliśmy dochody budŜetowe z róŜnych źródeł o kwotę 

25.633 zł, zwiększył się plan przychodów do budŜetu o kwotę 669.381 zł i obniŜyliśmy 

planowane rozchody budŜetu o kwotę 1.219.344 zł. Zmniejszono planowane wydatki 

inwestycyjne o kwotę 150.000 zł. Zwiększono wydatki w jednostkach oświatowych na 

wynagrodzenia i pochodne o kwotę 2.187.924 zł oraz plan wydatków pozostałych na remont 

bursy szkolnej w kwocie 27.600 zł. Wprowadzono do planu zadanie inwestycyjne pn. 

„Budowa parkingu wraz z kanalizacją deszczową na terenie Szpitala Powiatowego w Nowym 

Tomyślu” w kwocie 150.000 zł. Zwiększono dotację dla Gminy Nowy Tomyśl o kwotę 

10.000 zł, w tym 5.000 zł na dofinansowanie remontu zakrystii zabytkowego kościoła p.w. 

NSPJ w Nowym Tomyślu i 5.000 zł dla Powiatowej i Miejskiej Biblioteki w Nowym 

Tomyślu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna Maria Galas zapytała, dlaczego budowa parkingu przy szpitalu będzie 

realizowana ze środków finansowych przeznaczonych na drogi? Dlaczego w sytuacji, kiedy 

stan dróg jest tragiczny, wprowadzamy nowe zadania, a nie dbamy o nasze mienie? 

Radny Ireneusz Kozecki zapytał, jaka była ogólna kwota uzyskana ze sprzedaŜy 

gruntów w Trzciance? 

Skarbnik  poinformował, Ŝe ogólna kwota ze sprzedaŜy gruntów w Trzciance 

wyniosła około 3 mln 800 tys. zł. JeŜeli chodzi o budowę parkingu przy szpitalu, są to środki 

zaoszczędzone na innych inwestycjach.   

Starosta wyjaśnił, Ŝe budowa parkingu przy szpitalu jest zasadna, z uwagi na to, Ŝe 

jest to jedyny fragment, który po modernizacji szpitala nie został wykończony. Sfinansowanie 

budowy parkingu jest moŜliwe m.in. dzięki oszczędnościom wykonanym na drogach, w 

szczególności na drodze w Bolewicach oraz oszczędnościom z przeprowadzonych 

przetargów. Starosta poinformował równieŜ, Ŝe w ostatnich dniach zostało odebrane 

lądowisko i dopiero teraz inwestycja ta moŜe zostać ostatecznie rozliczona. 

Najprawdopodobniej część środków finansowych zostanie zwrócona i wówczas zostaną one 

przeznaczone na remont dróg. Starosta poinformował, Ŝe w planie zagospodarowania 
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przestrzennego, w tym miejscu jest przewidziany parking, a w wyniku przetargu kwota tej 

inwestycji moŜe się jeszcze obniŜyć.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budŜecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2012. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

„za” – 17 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/127/2012 w 

sprawie zmian w budŜecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2012. 

O godzinie 12.55 z sali obrad wyszedł Wicestarosta. 

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022. 

Przewodniczący poprosił Skarbnika o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

Skarbnik  omówił uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2011 – 2022. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

„za” – 16 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/128/2012  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 

2011 – 2022. 
 

Ad.11. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Nowym Tomyślu.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? 
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Radny Ireneusz Kozecki zapytał, kto pełni funkcję geodety powiatowego? 

Starosta odpowiedział, Ŝe tą funkcję pełni kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. 

Radny Ireneusz Kozecki zapytał czy Starosta zatrudnił lub planuje zatrudnić kogoś w 

charakterze doradcy? 

Starosta poinformował, Ŝe obecnie na stanowisku doradcy w zakresie spraw 

związanych z geodezją zatrudniona jest p. Anna Dobrzyńska.  

O godzinie 12.58 na salę obrad wrócił Wicestarosta. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

„za” – 17 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/129/2012 w  

sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym 

Tomyślu. 

O godzinie 13.00 nastąpiła przerwa. 

 

 

 Po przerwie, która zakończyła się o godzinie 13.15 na sali obrad obecnych było 18 

radnych. Przewodniczący, na wniosek radnego Ireneusza Kozeckiego wrócił do punktu 11 

porządku obrad. 

Radny Ireneusz Kozecki zwrócił uwagę, Ŝe w § 18 pkt 10 Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa jest błąd, poniewaŜ nie ma juŜ Powiatowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wykreślenie z § 18 pkt 10  Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu zapisu dotyczącego 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 
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Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przegłosowała wykreślenie z § 18 pkt 10 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu zapisu 

dotyczącego Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 

Ad.12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów najmu na okres 3 lat z 

najemcami lokali uŜytkowych w budynku przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna Maria Galas – Podmioty wymienione w projekcie uchwały juŜ są najemcami 

przedmiotowych pomieszczeń. Nastąpiła zmiana ustawy o samorządzie powiatowym i Rada 

Powiatu musi wyrazić zgodę na zawarcie umów najmu przy zawieraniu umów na kolejne lata. 

Czy w tej chwili wszystkim tym podmiotom kończy się umowa i rozpoczyna kolejny okres 

trzyletni? 

Starosta wyjaśnił, Ŝe umowy na wynajem zawarte są do końca roku, ale najemcom 

kończą się umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia, w związku z czym muszą przedstawić 

w Funduszu umowy najmu na kolejne lata, aby otrzymali kontrakt.   

Radny Ireneusz Kozecki zwrócił uwagę, Ŝe niedawno Zarząd podjął uchwałę o 

wydzierŜawieniu pomieszczeń w tym budynku. Mam wątpliwości, czy Zarząd miał 

kompetencje do podjęcia tej uchwały? 

Członek Zarządu Ireneusz Skorupa – Wydaje mi się, Ŝe nie jest tak jak mówi radny 

Kozecki. Uchwała podjęta przez Zarząd dotyczyła umów dla obecnych najemców, ale na inne 

lokale, które pozostały wolne po opuszczeniu lokali przez Medyczne Centrum Zdrovita i nie 

ma to związku z pierwotną umową zawartą z tymi podmiotami.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 

na zawarcie umów najmu na okres 3 lat z najemcami lokali uŜytkowych w budynku przy ul. 

Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/130/2012 w 

sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów najmu na okres 3 lat z najemcami lokali 

uŜytkowych w budynku przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 
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Ad.13. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/131/2012 w 

sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym. 
 

Ad.14. 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Lwówek zadania zarządzania 

publiczną drogą powiatową nr 2709P Lwówek – Opalenica, na odcinku w miejscowości 

Pakosław. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Lwówek zadania zarządzania 

publiczną drogą powiatową nr 2709P Lwówek – Opalenica, na odcinku w miejscowości 

Pakosław. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/132/2012 w 

sprawie powierzenia Gminie Lwówek zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 

2709P Lwówek – Opalenica, na odcinku w miejscowości Pakosław. 
 

Ad.15. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany delegacji radnego do prac w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany delegacji radnego do prac w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/133/2012 w 

sprawie zmiany delegacji radnego do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 

Ad.15a. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Nowy Tomyśl.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Gminie Nowy Tomyśl.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/134/2012 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Nowy Tomyśl. 
 

Ad.16. 

Oświadczenie Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie akceptacji propozycji 

przeprowadzenia analizy, co do moŜliwości zagospodarowania „trzeciej kondygnacji” 

budynku Szpitala Powiatowego w Nowym Tomyślu. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? 

Radny Ireneusz Kozecki – Czy analiza zagospodarowania „trzeciej kondygnacji” 

szpitala będzie komuś zlecona na zewnątrz i ile to będzie kosztowało? 

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Wystąpiłem do Zarządu z prośbą o wyraŜenie 

zgody na sporządzenie analizy zagospodarowania „trzeciej kondygnacji”. Chciałbym mieć 

pewność, Ŝe jest pełna zgodność co do przeznaczenia tej kondygnacji na potrzeby ortopedii, 

tak jak to było pierwotnie planowane. Dosyć popularna jest formuła partnerstwa publiczno – 
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prywatnego. Partner prywatny wyłoŜyłby środki na wykończenie tej kondygnacji, a Oddział 

Ortopedii pozostałby w strukturach SP ZOZ. Szpital oddawałby podmiotowi prywatnemu 

określony w umowie procent z kontraktu. Na dzień dzisiejszy chcemy się dowiedzieć, czy 

taki partner w ogóle się znajdzie na naszym rynku? Analizy dokonamy bez konieczności 

angaŜowania kogoś z zewnątrz. 

Radna Maria Galas – Rozumiem, Ŝe będzie to tylko analiza dotycząca moŜliwości 

pozyskania środków finansowych, a wyraŜenie zgody na zagospodarowanie tych 

pomieszczeń będzie miało miejsce dopiero później, w formie odrębnej uchwały Rady? 

Starosta – Tak.  

Radny Ireneusz Kozecki – Mieliśmy juŜ konkretne propozycje dotyczące 

zagospodarowania tego piętra. Czy te propozycje będą teraz reaktywowane? 

Starosta – Teraz mówimy o partnerstwie publiczno – prywatnym. Nie zmieni się 

prawo własności i Oddział będzie w strukturze SP ZOZ. Wcześniejsze propozycje związane 

były z wyłączeniem ortopedii ze struktur Szpitala, ale mamy wyspecjalizowaną kadrę 

lekarską, sukcesy w tej dziedzinie, a w opracowaniu sporządzonym przez audytora jest 

wskazanie, Ŝe Oddział ten, przy odpowiednim finansowaniu moŜe być oddziałem wiodącym. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie oświadczenia Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie akceptacji 

propozycji przeprowadzenia analizy, co do moŜliwości zagospodarowania „trzeciej 

kondygnacji” budynku Szpitala Powiatowego w Nowym Tomyślu. 

„za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosy 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

 Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie głosowała nad przyjęciem 

oświadczenia w sprawie akceptacji propozycji przeprowadzenia analizy, co do moŜliwości 

zagospodarowania „trzeciej kondygnacji” budynku Szpitala Powiatowego w Nowym 

Tomyślu. 

Projekt oświadczenia stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad.17. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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Przewodniczący poinformował, Ŝe na interpelację radnego Ireneusza Kozeckiego 

zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. Zapytań radnych nie było.  

O głos poprosił Starosta. Przewodniczący udzielił głosu. 

W nawiązaniu do interpelacji radnego Ireneusza Kozeckiego, Starosta zaprzeczył, Ŝe 

jego celem jest ograniczanie korzystania przez Radę z usług radców prawnych, a zadania 

Komisji Rewizyjnej są określone w Statucie Powiatu.  

 

Ad.18. 

Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący zaproponował, aby kolejna sesja odbyła się 24 października br. 

Przewodniczący poprosił radnych o przedstawienie swoich wniosków lub uwag do tego 

terminu. Uwag nie było. 

Radny Ireneusz Kozecki, zwracając się do kierownika Wydziału Dróg Powiatowych, 

poprosił o monitorowanie drogi Stary Tomyśl - Wąsowo. Radny Kozecki stwierdził, Ŝe w tej 

drodze są juŜ duŜe ubytki i widać pewne działania, ale od strony Wąsowa.  

Starosta wyjaśnił, Ŝe jest juŜ przygotowany projekt na wykonanie robót na tym 

odcinku, a o przedstawienie bieŜących działań, Starosta poprosił kierownika Szymkowiaka. 

Kierownik Wydziału Dróg Powiatowych Piotr Szymkowiak – Mamy zakupione 20 

ton masy i jeszcze przed zimą będziemy naprawiać ubytki na drodze. Przedwczoraj 

otrzymałem dokumentację dotyczącą naprawy drogi Stary Tomyśl - Wąsowo. Naprawa 

będzie podzielona na 3 etapy, tzn. strona lewa, prawa i nakładka. Potrzebne są ogromne 

nakłady finansowe, ale droga ta będzie remontowana, aby było na niej bezpiecznie. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 

 

Ad.19. 

Zamknięcie XVII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XVII sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego o godzinie 13.45. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 
Protokolanci:  
Ewa Bąbelek 
Agnieszka Henicz 
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